
Z A P I S N I K  

s 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

(održane 30. ožujka 2017. godine u Velikoj vijećnici, s početkom u 16,00 sati) 

 

 

 Prisutni: Nada Glad, Željko Pjevac, Daniel Kezele, Goran Pernjak, Marijan Pleše, Dražen 

Magdić, Davorin Klobučar, Josip Gašparac, Lidija Žagar, Boris Lozer, Jelena Pavić Mamula, Tanja 

Jakovac, Ivan Topić, Mladen Mauhar. 

 Ispričali izostanak: Alen Janjušević, Boris Lozer.    

 

 Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina 

Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka 

za proračun i financije, novinari Radija Gorski kotar i Novog lista, službenice JUO Nikolina Muhvić i 

Klaudija Kumpar. Sjednici, kao izvjestiteljica, prisustvuje direktorica KTD-a „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

Iva Žagar. 

 

Nada Glad konstatira da sjednici prisustvuje 13 vijećnika, te postoji kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.  

  

Na Zapisnik s prošle sjednice nije bilo primjedaba te je isti jednoglasno prihvaćen. 

 

Predsjednica predlaže dopunu dnevnog reda sljedećim točkama: 

1. Odluka o imenovanju Povjerenstva za predlaganje, praćenje realizacije i nadzor nad 

provedbom projekata koji će se financirati iz donacije pok. Janet Majnarich 

2. Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave 

3. Odluka o davanju suglasnosti KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. za zaduživanje radi nabave 

osobnog vozila 

 

Vijećnici nisu imali prijedloga za dopunu ili izmjenu dnevnog reda. 

  

Predsjednica predlaže dnevni red današnje sjednice: 

1. Vijećnička pitanja 

2. Odluka o godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna Grada Delnica za 2016. godinu 

3. Izvještaj o provedbi plana razvojnih programa za 2016. godinu 

4. Izvršenje programa utroška sredstava spomeničke rente za 2016. godinu 

5. Izvršenje programa utroška sredstava boravišne pristojbe za 2016. godinu 

6. Odluka o lokalnim porezima Grada Delnica 

7. Odluka o donošenju Akcijskog plana Grada Delnica za provedbu Nacionalne strategije za 

uključivanje Roma za 2017. -  2020. godinu 

8. Odluka o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada te Izvješće o poduzetim 

mjerama u 2016. godini 

9. Odluka o izradi III izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja građevinskog područja 

naselja Delnice, područja poslovne zone K-1-1 I K-2-2 

10. VI. izmjene i dopune Odluke o nerazvrstanim cestama 

11. Odluka o dodjeli Nagrade Grada Delnica za životno djelo u 2017. godini 

12. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2017. godini 

13. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2017. godini 

14. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2017. godini 

15. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2017. godini 

16. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2017. godini 

17. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2017. godini 

18. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2017. godini 

19. Odluka o dodjeli povelje Grada Delnica u 2017. godini 



20. Odluka o imenovanju Povjerenstva za predlaganje, praćenje realizacije i nadzor nad provedbom 

projekata koji će se financirati iz donacije pok. Janet Majnarich 

21. Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave 

22. Odluka o davanju suglasnosti KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. za zaduživanje radi nabave 

osobnog vozila 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

Materijali za točke dnevnog reda dostavljeni su elektroničkim putem osim za 22. točku za koju je 

materijal podijeljen vijećnicima prije početka sjednice. 

 

 

Točka 1. 

Vijećnička pitanja. 

1. Marijan Pleše pita pročelnicu da li je Grad srušio ono ruglo od objekta pokraj INA benzinske 

postaje? Pitanje postavljam jer nisam vidio novce u proračunu a gradonačelnik se hvali kako je 

zaslužan za to. Zadnji puta ste mi odgovorili, prije 2-3 godine, da grad to nije srušio. 

Gordana Piskač odgovorila je da Grad Delnice nije financirao rušenje objekta. 

2. Ivan Topić: Gradonačelnička funkcija je vrlo važna funkcija a samim time je i gradonačelnik 

vrlo važna osoba, javna osoba i njegovo ponašanje i u privatnom životu je pod velikim 

povećalom. Sve što kaže i što mu se dogodi, njegov svaki postupak može imati posljedice ne 

samo za njega nego i za one koje predstavlja. Da li mislite da je korektno kad bi jedan 

gradonačelnik u ljutnji drugom načelniku općine, primjerice, poslao uvredljivu poruku i nazvao 

ga smradom? 

Gradonačelnik: Nisam znao da smo donijeli „plan gospodarenja otpadom“, a vidim govorite o 

najružnijim vrstama otpada. Dakle, ono što sam osobno privatno nekome poslao, nisam se 

obratio javnosti nego konkretnoj osobi. To je moja osobna i privatna stvar i na tome ću i ostati. 

Ivan Topić: Ovo je mala sredina, brzo se stvari saznaju. Morate biti svjesni da će to otići ne 

samo u javnost nego i do viših instanci. Po meni je to jedno neozbiljno, nekorektno ponašanje 

koje može imati posljedice ne samo za vas nego i za sve nas koje predstavljate. Morali biste se 

odgovornije ponašati na funkciji koju vršite. 

Gradonačelnik: Niste trebali ništa izvlačiti iz konteksta nego ste trebali reći kojom prigodom se 

sve to desilo i u kojoj neugodnoj atmosferi. Ponavljam da neću ovdje zamarati javnost s nečim 

što je bila osobna stvar uperena konkretnoj osobi, privatnim sms-om, ne javno dostupno svima. 

To je moja osobna stvar.  

3. Mladen Mauhar: Slušajući radio, čitajući novine mogu zaključiti da je u ovom trenutku razina 

komunikacije između Grada i PGŽ na vrlo niskom nivou, a kada sam ja bio predsjednik 

Gradskog vijeća a gospodin Pleše gradonačelnik odnosi su bili dobri. U ovom trenutku 

politikom koju vodite prema županu i PGŽ mogu reći da nam vrata nisu zatvorena nego su 

zaključana i ako se desi scenarij da ostanete gradonačelnik Grad će imat velike posljedice 

upravo zbog politike koju sada provodite. Županija nam je bitna, potrebno nam je njeno 

pomaganje i prema njoj se treba skrušeno ponašati stoga očekujem da ćete promijeniti svoju 

retoriku prema PGŽ. Iako smo pred izborima i ne znači da će gospodin Komadina ostati župan 

ali Županija ostaje tamo gdje je zajedno s velikim brojem ljudi koji sada obnašaju svoje funkcije.  

Gradonačelnik: Očito je počela politička kampanja prije nego su izbori raspisani. Ne sporim 

važnost Županije i tako dugo dok je komunikacija bila na onoj potrebnoj razini potreba i 

važnosti jedne i druge strane ja sam itekako uvažavao i župana i Županiju. Uostalom postoje 

zapisi, postoji evidencija iz koje se vidi da gotovo nije bilo niti jednog i manjeg događanja na 

području Županije a da ja nisam bio prisutan, pa često i jedini iz Gorskog kotara – toliko o 

poštovanju Gorskog kotara prema PGŽ od strane nekih drugih čelnika, a o tome ima moja 

tajnica itekako preciznu evidenciju. Kad govorite o županu apsolutno je da on zaslužuje 

poštovanje i uvijek sam se tako odnosio, ali kad si je uzeo za pravo govoriti da su Delnice Dubai, 



da smo popločili Delnice, da smo nesposobni, da smo se prezadužili onda nisam nastavio 

politiku pognutih glava koju ste vi primjenjivali. Dobro se sjećam reakcije gospodina Plešea 

koji je komentirao te odnose apropo političke pripadnosti, a konačno i vi ste svjedočili tome 

kroz sredstva, na čemu smo Grad i ja osobno jako zahvalni, što se tiče kružnog toka, ali ako 

ćemo svoditi politiku na pripadnost onda ovaj grad sigurno neće daleko dogurati. S obzirom na 

sve probleme koji su se dešavali, a i gospodin Topić je u tom smislu reagirao kada je sve bilo 

krasno, kada su cvale ružice različitih boja, kad je župan poslao gospodina „referenta“ na 

Svečanu sjednicu Gradskog vijeća. Zar bi i nad time trebali šutjeti i žmiriti? Da li se pojavio na 

ijednoj Svečanoj sjednici Grada Delnica. Vizavi svega toga pozvao sam ga na kavu da 

razgovaramo kao ljudi, kao dužnosnici koji predstavljaju nekoga ali je odbio. Neću i ne mogu 

prijeći niti oprostiti dok se ne ispriča građanima ovoga Grada koji su mi dali povjerenje, a 

zastupao sam ih na način da nisam dozvolio nikome da ih vrijeđa. Spreman sam za razgovor, za 

kompromis, za izglađenje bilo kakvih spornih odnosa ali da će netko vrijeđati samo jer je 

hijerarhijski viši dužnosnik to sigurno neću dozvoliti! 

Mladen Mauhar: Bojim se da šansi više neće biti jer su vrata zaključana. Upozoravali smo Vas 

još prije 2-3- godine upravo na sjednici Gradskog vijeća kad na Svečanoj sjednici nije bilo 

nikoga iz ministarstava i PGŽ ali tada ste branili Županiju. Sada je retorika drugačija. Kad ste 

došli ovdje jedna od prvih točaka je bila raskinuće ugovora da se u Delnicama gradi Hotel Šport. 

I dalje Vas pitam zar Platak ne radimo novcem poreznih obveznika? Već tad smo krivo okrenuli 

politiku prema PGŽ koja nam je zaista jako bitna. Ne želim polemizirati jer vijećnička pitanja 

prema Poslovniku moraju biti kratka i jasna. Isto tako i odgovori.  

Gradonačelnik: Nije upitan Platak! Naravno da se radi sredstvima poreznih obveznika u 

najvećem dijelu samo ne gradi ga Grad Delnice, iako njegovi porezni obveznici participiraju u 

tome. Cijeli projekt je pokrenut odlukom tadašnjeg v.d. župana gospodina Vidoja Vujića a ne 

gospodina Komadine. I on je bio za to. Ako ima časti i poštenja, a vjerujem da ima, onda će reći 

da se složio da se hotel ne smije graditi sredstvima poreznih obveznika. 

Marijan Pleše: Onaj dan kad je bila Svečana sjednica bila je istovremeno i sjednica Županijske 

skupštine – da se ne krvimo zašto je došao nekakav činovnik na našu Svečanu sjednicu. 

4. Josip Gašparac pita gradonačelnika. Ovo je danas zadnja sjednica u ovom sazivu što znači da 

su nam novi lokalni izbori pred vratima. O radu svih nas pa i vas u ovom trenutku neću govoriti 

jer će to na kraju reći birači. Ovo što ću Vas pitati prije svega je ekonomsko i gospodarsko 

pitanje odnosno pitanje opstanka svih vas. Kako ćete postupiti ako se desi da vam pred ove 

izbore dođe i ponudi zajedničko slikanje ili druženje premijer RH gospodin Andrej Plenković 

ili neki ministar iz njegove Vlade? Pitam zato jer se ovih dana provlači kroz novine da na 

zadnjim lokalnim izborima 2013. godine, prije održavanja drugog kruga izbora, vi niste pozvali 

župana Komadinu, da je on sam nudio razgovor, a da ga vi kao kulturan čovjek niste  mogli 

odbiti i da niste tražili njegovu pomoć za izbore. U načelu taj vaš odgovor mogu i prihvatiti ali 

kao vijećnik mislim da građani moraju znati što ako se to desi, mada mislim da neće, jer su vas 

svi javno jako dobro upoznali. Ali ipak što ako dođe gospodin Plenković ili neki njegov ministar 

obzirom da mislim da ovaj put župan Komadina neće doći. Dakle, što ćete učiniti - prihvatiti ili 

ne poziv ili razgovor s premijerom jer ne bih želio da Delnice kao Grad budu još više izolirane 

i zatočene i od državnih institucija kao što je sada od županijskih, a nije bio, a samo zbog vašeg 

ega da ste sami sebi dovoljni. Dakle, građani moraju znati ako kojom slučajnošću dobijete i ove 

izbore na isti model kao i prošle ali s drugim igračima – da li ćete opet na isti model još više 

izolirati ovaj Grad jer kad želite da s Vama neće nitko manipulirati, da se nikome nećete klanjati 

– danas PGŽ sutra državi – što svi mi možemo očekivati. Dobro znate …… Nada Glad prekida 

vijećnika, navodi da nismo na tribini, i da je proteklo vrijeme predviđeno za pitanje. 

……Gašparac nastavlja: dobro znate da se ovdje ne radi o vama i vašim osobnim interesima 

nego općim interesima grada kao lokalne samouprave ali i svakog građanina ovog Grada koji 

ne smije biti zatočenik ničijeg stava dopadnosti niti razmišljanja da sve mora biti kako vi kažete 



i da je suradnja moguća samo onda ako ju vi nudite na svoj način. Politika, život to je prije svega 

suradnja i bojim se da ako budete ponovo izabrani……. 

Nada Glad ponovo prekida vijećnika: Niti jedno pitanje nisam čula, ego, ego… nemojte, na 

sjednici smo Gradskog vijeća, imamo dnevni red.  

Josip Gašparac: Prevest ću vam na delnički ako ne razumijete.  

Nada Glad: Ne možeš imati pledoaje, kao da je ovo presica PGS-a. 4 minute si govorio!  

Gradonačelnik: Kad promijenimo Poslovnik na način da se može cijeli dan govoriti onda nema 

problema. Molim predsjednicu da poštuje Poslovnik prema svima jednako. Što se tiče 

gospodina župana i njegove potpore još ću jednom ponoviti: Dao je potporu kad su im brodovi 

potonuli, kad su izgubili sve, kad im je kandidat dobio svega 329 glasova. Onda je pokušao 

spasiti čast SDP-a pa je nudio da damo predsjedničko mjesto Vijeća gospođi Pavić. Nema šanse! 

Što se tiče gospodina Plenkovića ili nekog drugog prihvatit ću razgovor i komunikaciju sa svima 

koji žele dobro ovome Gradu (Vi gospodine Gašparac me gledajte u oči, pristojno je gledati 

čovjeka kad se sa njim komunicira osim ako Vam je neugodno). Dakle ja ću prihvatit razgovor 

i komunikaciju sa svima koji žele dobro ovome Gradu, a što se tiče izoliranosti Grada – dok je 

bio slobodan, prpošan, komunikativan na sve strane – od Zagreba, Rijeke na dalje, nisam vidio 

nikakve pomake u tom Gradu uz časne iznimke. Kad sam ga zatvorio svojim odnosom onda se 

u tom Gradu puno toga desilo! Ma nemojte, čudno, jako čudno i bit će mi drago da upravo 

građani ovoga Grada odluče što žele. Neke koji su samo forma ili etiketa ili ljude koji se bore 

za ovaj Grad i ovaj kraj ovim putem pozivam pridružite se u zajedničkoj borbi za Gorski kotar 

ili ćete se i dalje okrenuti svojim partijskim liderima koji su Vam rekli da se morate boriti 

isključivo za svoje usko stranačke interese. Ja sam tu za interese ovoga Grada i ovoga kraja. 

Nada Glad: Nećemo više širiti situaciju, molim Vas da postavljate pitanja a da nemamo 

izlagačku atmosferu EPP-a. 

5. Davorin Klobučar zatražio je od gradonačelnika da preko Stručnih službi pokrene postupak 

prema Hrvatskim cestama i Policijskoj upravi PGŽ glede izmjene znaka ograničenja brzine na 

državnoj cesti Brod na Kupi – Delnice, točnije u Marija Troštu gdje je ograničenje 40 km na sat 

od 1971. godine. Radi se o državnoj cesti, frekventnog prometa na kojoj se, pogotovo u 

turističkoj sezoni, stvara čep. Stoga predlaže da se omogući kretanje s barem 50 km/h.  

Gradonačelnik: Radi se o državnoj cesti D203 Delnice – Ljubljana koja je u ingerenciji 

Hrvatskih cesta. Stručne službe pokrenut će inicijativu.   

6. Ivan Topić: Pitanje od našeg sugrađanina koje je već poslao u emisiju „S gradonačelnikom na 

kavi“ ali nije dobio odgovor. On navodi da je u 11. mjesecu prošle godine raspisan natječaj za 

prodaju šume na panju u vlasništvu Grada Delnica. Tvrtka se raspituje kod djelatnika o 

potrebnoj dokumentaciji i u prvom mahu dobiva odbijenicu. Upornošću odnosno dosađivanjem 

se utvrđuje da je za takav natječaj propisano najmanje 5 tvrtki što je javni dokaz da djelatnici 

ne znaju svoj posao. Nakon otklanjanja nedaća tvrtka se javlja na natječaj i čeka odgovor 

poprilično dugo no to i nema veze. Završetkom i dobivanjem obavijesti o rezultatima natječaja 

koji su svedeni u tri kraća članka u kojima se ne vidi niti tko ni sa kojim cijenama ni zbog čega 

je odbijen ta tvrtka, ne prolazi na natječaju. Odlazi se u Poglavarstvo grada i traži ponuđene 

cijene i temeljitije rješenje natječaja gdje se dolazi do otpora pojedinih djelatnika da to ne mogu 

ustupiti. Tada se dogovara sastanak s gradonačelnikom i ukazuje se na nepravilnosti. Nije  

prošao na natječaju s najboljom ponuđenom cijenom jer je natječaj napisan tako da su mogli 

sudjelovati samo oni poslovni subjekti koji posjeduju licencu za šumske radove izdanu od 

Hrvatske komore šumarstva i drvne tehnologije. Vjerujem da svi surađuju s HŠ a HŠ uvjetuju 

da obrti i poduzeća registrirana za sječu i vuču moraju posjedovati licencu ali ne i 

drvoprerađivači s kojima se surađuje. Zbog toga drvoprerađivači nemaju licencu a u ovom 

javnom pozivu nisu prihvatili licencu kooperanta te tvrtke kao izvođača radova. S time se vidi 

da je kriterij javnog poziva nejednak i diskriminirajući a posljedica toga je da je Grad Delnice 

prodavao bukove trupce pod bukov ogrjev i time prihodovao 101 kn/kubiku što je sramotno 

mala cijena. Na višestruke primjedbe gospodin gradonačelnik se opravdao neznanjem i 



neiskustvom ali to nikog ne opravdava od odgovornosti kaznenog djela za nanijetu štetu. Čak 

se u ovom slučaju ogradio da su zatražili pomoć Savjetodavne služe Ministarstva poljoprivrede 

te time svoju krivicu i nesposobnost prenio na njihovog djelatnika. Da se u natječaju uzima 

kriterij najbolje i najpovoljnije ponude ne bi Grad bio u polumraku sa svakom drugom 

upaljenom žaruljom javne rasvjete. Pitanje – čemu trebaju ljudi sa kojima ste okruženi ako vam 

drugi pišu natječaje, za koliko će Grad biti oštećen činjenicom da nije prihvaćena najbolja 

ponuda zbog administracije. Zanima me da li je ovo što je ovdje rečeno točno i ako je tko je za 

to odgovoran jer prema ovome gospodin Vidmar je ponudio daleko veću cijenu nego ona koja 

je prošla. Znači Domcomerc je nudio za pilanske trupce i bukvu 200 kn oni su išli po 101, za 

ogrjev 110 a išlo je po 101, smreku je nudio po 320 a išla je po  250. 

Gradonačelnik: Gospodin Vidmar je opravdano nezadovoljan i to mogu razumjet ali jednako 

tako morate razumjeti da postoje pravila, kriteriji i uvjeti postupka i koje treba svatko ispuniti i 

naravno onda uz sve te pretpostavke i najpovoljnijom cijenom proći. Prema tome gospodin 

Vidmar je trebao voditi računa o uvjetima koji su bili navedeni, a sve uvjete smo dogovarali sa 

Savjetodavnom službom jer niti sam šumar, niti tehnolog, niti sam netko tko se bavio lifranjem 

šume pa naravno da nam je u tome trebalo znanja i iskustva, a jednako tako niti mlada stručna 

suradnica za pravne poslove to nije znala i zato smo tražili pomoć. Gospodin Vidmar nije imao 

urednu registraciju koju smo tražili, one starosti kao što se tražilo (ne starija od 3 mjeseca), 

dokaz o upisu u registar stariji od 3 mjeseca a nije imao niti licencu. Nije nevažno, a gospodin 

Mauhar to sigurno zna, tko će sjeći – da li je to ovlaštena osoba, stručno osposobljena itd.,  kako 

rade, da li imaju podizvođače ne zanima me. Mi smo proveli postupak sukladno sugestiji i 

napucima koje smo dobili od Savjetodavne službe, izabrali smo najpovoljnijeg ponuđača. 

Interesantno kako se nitko nije drugi žalio osim netko tko nije prošao i to onaj koji nije ispunio 

uvjete. Ako misli da postoje elementi kaznene odgovornosti neka izvoli… ne mora se niti 

potpisati, na komadu škarnicla može napisati kaznenu prijavu po kojoj će se postupiti. Imao je 

mogućnost i u tom smislu mu je i odgovor pripremljen i dobit će ga na adresu, a to što su mu 

prošli rokovi je njegov problem.  

Ivan Topić: Ta tvrtka posluje s HŠ na isti način, ne znam tko je kriv da je natječaj tako složen. 

Bitno je što je proračun oštećen za više stotina tisuća kuna. On je ponudio daleko veću cijenu 

od ostalih i naravno da se žali. Tvrtka Domcomerce postoji 30 godina i ne možemo reći da ne 

znaju što rade. 

Gradonačelnik: Tvrtka se bavila koncima i madracima. Govorim o iskustvu. 

Ivan Topić: Nemojte vrijeđat. Koliko je točno izvezeno šume, po kojoj kubikaži i po kojoj 

cijeni? 

Gradonačelnik: Za izvezeno iz šume ćete dobit podatke od nas a na temelju podataka HŠ koje 

su kontrolirale otpremu. Dapače, do kubika ćete dobiti informaciju. 

7. Mladen Mauhar: Nas iz kupske doline već dugo vremena muči dovršetak kupske magistrale 

koja nikako da zaživi. Jedna stvar koju smo započeli još u prošlom mandatu je zaobilaznica 

naselja Kuželj – Grbajel – Guče Selo, a sad vidim da je na terenu zakolčena trasa. Da li znamo 

u kojoj je to fazi i da li postoje izgledi da se u što kraćem vremenu započne s radovima na toj 

dionici?  

Gordana Piskač: Radi se o cesti koja je na upravljanju ŽUC-a, napravljen je idejni projekt i 

ishođena lokacijska dozvola za koju mislim da je istekla, glavni projekt nije napravljen. Druga 

saznanja nemam, ako želite od ŽUC-a ću dobiti točnije podatke. Nemam saznanja da je 

iskolčenje vezano uz cestu. 

8. Josip Gašparac pita gradonačelnika: Pitanje je vezano za rad povjerenstva vezano za donaciju 

gospođe Janet Majnarich za novce koji su dati Gradu. Na tom sastanku, na jesen, bila je i 

predsjednica Gradskog vijeća i dogovorili smo da bi se išlo u rekonstrukciju ulaza u groblje – 

plato ispred mrtvačnice da bi se rekonstruirao kao i sam ulaz. Zanima me što se po tom pitanju 

radi, da li se to uzelo u razvid, da li je napravljena papirologija odnosno zaokružena financijska 



konstrukcija? Ako je zanima me koliko će to koštati ako ste u tom pravcu krenuli i kada će 

početi radovi? 

Gradonačelnik: Nikakvo Povjerenstvo ne postoji, bila je zainteresirana skupina s obje strane – 

predstavnika Grada, političkih stranaka, izvršitelja oporuke i upravo danas razgovaramo o 

formalnom formiranju povjerenstva koje bi trebalo predlagati, pratiti, nadzirati…. Neprijeporno 

je da su, između ostalog, izvršitelj oporuke gospodin Smiljanić i Dušević potvrdili važnost i 

potrebu da se uredi prostor ispred mrtvačnice i stepenište prema dvoranama gdje pokojnici leže, 

ulazno stepenište, kolna vrata i ulazno pješačko stepenište kao i ograda. U tom smislu je 

napravljen vrlo detaljan troškovnik, možete ga dobiti na uvid, o svemu sam izvijestio i to poslao 

u elektroničkoj formi gospodinu Duševiću i Smiljaniću čekajući potvrdu da bi mogli ići preko 

našeg komunalnog poduzeća u raspisivanje natječaja za izbor najpovoljnijeg ponuditelja. 

Troškovnička cijena je negdje oko 425.000 kuna. S obzirom na tehnologiju usluge koja se tamo 

radi, jer veliki strojevi moraju razgrtati snijeg u zimskom periodu, odlučeno je da se ne ide s 

varijantom tlakavaca nego s dva sloja asfalta. Stepenište je otprilike kao što je ulaz u zgradu – 

paljeni granit, jednako tako ulazne pješačke stepenice, kolni ulaz i kolna pristojna cesta oko 

same mrtvačnice – da nije šljunak i prašina kad puše i prlja grobove i naravno jedna kvalitetna 

trajna ograda od kovanog željeza s čime su se oni načelno složili. Nadam se da će to i potvrditi. 

Nakon toga idemo s natječajem. Ako vrijeme bude dobro i ako se sve sprovede u cca 3 tjedna, 

krajem travnja bi se već moglo početi raditi. 

9. Davorin Klobučar: Pita gradonačelnika ili predsjednicu Gradskog vijeća a radi se o radu ili 

neradu odbora kao radnih tijela Gradskog vijeća koja su i ustrojena kao radna tijela Gradskog 

vijeća. Zatražio sam da mi se izlista izvješće od svih odbora koji su formirali da vidimo njihov 

rad, aktivnost, koliko sjednica su održali s koliko točaka. Došao sam do sljedećih podataka: 

Odbor za gospodarstvo, obrtništvo, poduzetništvo i turizam održao je 1 sjednicu, Odbor za 

poljoprivredu, stočarstvo i ruralni razvoj 2 sjednice, Odbor za suradnju, mjesnu samoupravu i 

građansku sigurnost 2 sjednice, Odbor za mlade, odgoj i obrazovanje 1 sjednicu, Odbor za 

predstavke pritužbe i prijedloge građana niti jednu sjednicu. Oni koji su zaista radili i dali svoj 

doprinos su: Odbor za komunalne poslove, prometno i prostorno uređenje i zaštitu okoliša 14 

sjednica, Odbor za proračun i financije 11 sjednica, Odbor za rad, zdravstvo i socijalna pitanja 

8 sjednica, Odbor za šport, kulturu i tehničku kulturu 15 sjednica. Gledajući ovo vrijeme u 

kojem živimo nama treba poduzetništvo, gospodarstvo. Smatram da je najjači odbor trebao biti 

Odbor za gospodarstvo, obrtništvo, poduzetništvo i turizam sa stručnim ljudima, da vuku, da su 

savjetodavno tijelo Gradskom vijeću, da stalno dobacuju nove ideje i načine. Jednu sjednicu su 

održali što je katastrofalno! Isto je i s Odborom za mlade, odgoj i obrazovanje a mladi lutaju, 

ima ih u športu, treba ih maknuti od droge, alkohola… Isto tako Odbor za poljoprivredu, 

stočarstvo i ruralni razvoj – potencijal smo i destinacija koja bi se mogla razvijati. Molim 

odgovor zašto se nije poticalo odbore a smatram da su tu najodgovorniji predsjednici koji nisu 

poduzimali ništa. Isto tako, pri kraju smo mandata, bilo bi lijepo da sljedeći saziv koji bude bio 

vodi brigu o ljudima koji će ući u odbore, o ljudima koji imaju snagu, energiju, potencijala i 

vizije da pokrenu te aktivnosti pogotovo obrtništvo, poduzetništvo, gospodarstvo i da budu 

savjetnici Gradskom vijeću i gradonačelniku da idemo dalje jer ovo zaista je samo forme radi. 

Ti odbori su trebali biti savjetnički ali sa stručnim ljudima. Molim odgovor zašto se nije nešto 

poduzelo na vrijeme? 

Nada Glad: Lista „Volimo Delnice“ na nekoliko sastanaka je raspravljala i razgovarala kako i s 

kojim ljudima ekipirati odbore da dobijemo najvrijednije ljude u tijela koja su sastavni dio 

Gradskog vijeća, preko kojih se prelama sve ono o čemu se na Gradskom vijeću odlučuje. Što 

se tiče Odbora za poduzetništvu u pravu si. Imali smo i čelnog čovjeka koji nas je dvije godine 

zavlačio da će doći, sazvati odbor, sazvati sjednicu…. da bismo na kraju, nakon dvije godine, 

dobili odgovor da on to nije kadar učinit. 

Gradonačelnik: Radi se o gospodinu Laginji za kojeg mi je bilo drago da je predsjednik tog 

važnog odbora jer je bio predložen kako od Nezavisne liste tako i od HDZ-a kao kvalitetan 



čovjek. Govorim afirmativno u smislu onog očekivanja koje smo imali da bi doista mogao bitno 

pripomoći u radu tog odbora koji ni u ranijem sazivu, uz ispriku predsjedniku koji je održao  

više sjednica, nije smatrao potrebnim raspraviti jednu tako važnu temu, stalno otvorenu a to je 

naša poduzetnička klima, naši potencijali, naše mogućnosti, ograničenja, konkurentnost i sve 

ostalo što je važno za gospodarstvo. Kritika svima nama. Preuzimam kritiku za dio članova s 

moje liste, ali jednako tako bit ću pristojan prema ostalima pa ih neću imenovati, etiketirati jer 

je informacija dostupna web portalu. No, postojali su zamjenici predsjednika koji su jednako 

tako mogli i morali ali nisu imali očito motiva, razloga. Nekoga siliti i sami znate kako je ali 

smatram da imamo pravo pozvati na razgovor i otvoreno pitati žele li raditi ili ne žele raditi. 

Ako ne žele bolje je nego da ih imamo a stvarno ne čine ništa. Prema tome, nadam se, bez obzira 

koji sastav u sljedećem sazivu Vijeća bio da će biti moguće birati ljude koji će doista biti 

sposobni odgovoriti zahtjevima i smislu važnosti tih odbora jer oni nisu samo forma, oni su 

itekako važni. S obzirom na problematiku koju pokrivaš kao i problematiku komunalnih poslova 

pa i financija imamo takav rezultat. Primjer Odbora za financije, Odbora za komunalne poslove 

te onog za sport, kulturu, tehničku kulturu trebali bi biti obrazac kakav bi morao vrijediti i za 

ostale. Kritika svima nama. 

Nada Glad: U drugom prijedlogu sam u dogovoru s gradonačelnikom dogovarala da mjesto 

predsjednice Odbora za gospodarstvo prihvati direktorica Nicom-a no, uspostavilo se da ona 

nema prebivalište u Delnicama. U tom segmentu ja jednostavno nisam imala koga odabrati. 

Davorin Klobučar: Imamo poduzetnika koji su jako dobri u svojoj radioni kao što je taj isti 

gospodin, ali nisu spremni za rad u predstavničkom tijelu, osmišljavanju, vođenju, 

predsjedavanju…. Trebalo je na vrijeme reagirati, prošao je mandat od 4 godine a ta su dva vrlo 

jaka odbora zatajila, očito ljudi nisu sposobni da to rade. 

Nada Glad: Kritiku prihvaćam. 

Marijan Pleše predsjednici: Ovo pitanje je trajalo duplo duže od Gašparčevog kojeg ste 

prekinuli! Objasnite mi zašto je tako, čemu, jeste li vi Osvetnik Zorro? Vijećnik ima pravo 

govoriti! Nećete nam Vi govoriti o čemu ćemo mi govoriti! 

Josip Gašparac: Čemu tolika netrpeljivost nije mi jasno! 

Nada Glad: Gašparac je lamentirao u ime PGS-a, a što se tiče tema one su zadane dnevnim 

redom. 

Točka 2. 

 Ivica Knežević: Ukupni prihodi i primici u 2016. ostvareni su u iznosu od 27.073.628,75 kn, od 

čega prihodi poslovanja 22.642.579,59 kuna, prihodi od prodaje nefinancijske imovine 2.098.311,29 kn, 

primici od financijske imovine od zaduženja 2.332.737,87 kn. Ukupni rashodi i izdaci iznosili su 

25.801.059,73 kn od čega rashodi poslovanja 19.249.286,40 kn, rashodi za nabavu nefinancijske 

imovine 5.256.413,11 kn i izdaci za financijsku imovinu i otplatu zajmova 1.295.360,22. Ukupno je 

ostvaren višak prihoda nad rashodima od 235.191,37 kn, a ukupan krajnji rezultat poslovanja 

konsolidiranog poslovanja sa svim proračunskim korisnicima je 1.272.570 kn. Uz sve otegotne uvjete i 

ogromne obveze koje smo imali, naravno i trpljenje bez obzira što se stalno spočituje da gori svaka 

druga lampa, ostajem kod toga da sam to trebao napraviti jer je to potvrda domaćinskog ponašanja i 

ponašanja koje je rezultiralo da su ukupno ostvareni troškovi manji od ukupno ostvarenih prihoda. 

Gradsko vijeće jednoglasno je i bez rasprave donijelo ODLUKU o godišnjem izvještaju o 

izvršenju proračuna Grada Delnica za 2016. godinu. 

 

Točka 3. 

 Gradsko vijeće jednoglasno je i bez rasprave usvojilo IZVJEŠTAJ o provedbi plana 

razvojnih programa za 2016. godinu. 

 

Točka 4. 

 Gradonačelnik: Iznos od 127,77 kuna je rezultat promjena u zakonodavnom okviru koji je 

gotovo skinuo obvezu obveznika pa tako gotovo i nemamo obveznika koji plaćaju spomeničku rentu.  



 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo IZVRŠENJE Programa utroška 

sredstava spomeničke rente za 2016. godinu. 

 

Točka 5. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo IZVRŠENJE Programa utroška 

sredstava boravišne pristojbe za 2016. godinu.  

 

Točka 6. 

 Đulio Jusufi uvodno je rekao da se radi o usklađenju sa Zakonom koji je stupio na snagu 

1.1.2017. godine. Prije su gradski porezi bili unutar Zakona o financiranju lokalne samouprave, 

donošenjem novog Zakona porez na tvrtku je ukinut 1.1.2017., ostali su prirez, porez na dohodak, na 

potrošnju, kuće za odmor i porez na korištenje javnih površina. Kao lokalni porez uveden je porez na 

nekretnine ali on kreće s primjenom od 1.1.2018. godine. Što se tiče ostalih lokalnih porezan oni su na 

razini odluke koja je do tada vrijedila – prirez porezu je 5 %, porez na potrošnju 3 %, na kuće za odmor 

od 5-15 kn, porez na korištenje javnih površina 10 kn, porez na nekretnine će se utvrditi na jednoj od 

sljedećih sjednica. Ništa se nije promijenilo što se tiče ograničenja odnosno visine prireza i poreza. 

  Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU o lokalnim porezima Grada 

Delnica. 

 

Točka 7. 

 Davorin Klobučar: Ovo je vrlo kompleksna tematika za čiju je izradu utrošeno puno napora i 

rada. Svojevremeno je formirano i radno tijelo, Vijeće za prevenciju, kojim predsjedavam koje je 

održalo 5 sjednica, na zadnjoj prošloga tjedna razmatran je i ovaj Akcijski plan kojeg smo jednoglasno 

podržali. Naglasio bih da se, kao Grad, moramo usko povezati s državnim tijelima, predsjednicima 

Roma na nacionalnoj razini da se ova situacija riješi. Najteže je u kupskoj dolini – Vučja Jama, Zapolje 

Brodsko i Gusti Laz. Znamo u kojim uvjetima ti ljudi žive, da to nisu uvjeti dostojni jednog čovjeka i 

najprije zbog njih treba učiniti apsolutno sve da se situacija popravi, ali svakako s državnim tijelima jer 

sami nećemo moći. Također treba riješiti i osloboditi prostore jer se uglavnom radi o privatnim a nešto 

manje o državnim parcelama kako bi se pravim vlasnicima omogućio pristup na te parcele. Važno je 

istaći da je kupska dolina veliki biser turizma, imamo investitore, imamo ljude zainteresirane da pokrenu 

turističke aktivnosti na tim prostorima ali moramo im dati prostor i mogućnost.  

 Ivan Topić: Kada se govori o Romima onda sve ide u kontekstu teških uvjeta života ali moramo 

početi govoriti o drugoj slici, o svim problemima koji idu uz tu skupinu koja je jako neodgovorna prema 

društvu. Sve dok se nastavi prema njima ponašati s nekom prevelikom tolerancijom mi na posljetku 

gubimo. Bojim se da će ovaj Akcijski plan biti pucanj u prazno. Ne sviđa mi se to što Grad svojim 

sredstvima mora sudjelovati i u parcelaciji, legalizaciji objekata….. Pa kome od ljudi koji normalno 

plaćaju poreze, poštuju zakone država nešto plati? Njima opet izlazimo u susret! U redu, slažem se i sa 

time ako će to zaista dovest do toga da se oni isele ali me muči gdje i kamo, a ne da ih se stavi ponovo 

negdje bliže gradu i da imamo još veći problem stoga mislim da ih treba što više udaljiti od nas. 

 Davorin Klobučar: Sigurnosna situacija, odgovorno tvrdim, je na području kupske doline opet 

narušena. Imamo učestala razbojništva, prosjačenja, provale prema našim i inozemnim građanima 

odnosno posjetiteljima. Sada, kad ulazimo u turističku sezonu i kad očekujemo veći priliv turista stvara 

se prilika da se takvim djelatnostima namaknu sredstva. Sad će tek grupe početi raditi. Kao društvo 

moramo nešto učiniti jer opet oni pošteni građani, građani koji poštuju zakone, propise i koji se ponašaju 

kako treba stradaju na račun ovih drugih. 

 Ivan Topić: U Akcijskom planu ne vidimo niti riječi o tom ponašanju, ignoriramo ga, stavljamo 

ružičaste naočale a dobro znamo da nije tako. Sve dok ne budemo s državom i predstavnicima Roma 

razgovarali na način da se nešto s njihove strane mora promijeniti onda ih možemo nagrađivat s nekim 

stvarima. Nudimo im pakete, objeručke ćemo sudjelovat u svemu s našim financijskim sredstvima a 

mislim da se ništa neće promijeniti, a zašto i bi kad se netko tako ponaša a mi to dozvoljavamo i još ih 

nagrađujemo – naravno da se neće buniti. Treba neke stvari čvršće postaviti. 



 Mladen Mauhar: Uzeo sam si vremena i truda i otišao u to naselje i mogu vam reći da kada 

pogledate taj život, pogotovo život djece, nešto vas stisne pri srcu. Kao društvo ne možemo govoriti o 

tome da ne trebamo pomoći, apsolutno trebamo pomoći i problem rješavati jer ako ga stavimo pod tepih 

on se samo povećava. Došao je trenutak kada trebamo više razgovarati s institucijama o toj populaciji. 

Dobili smo točan popis svih koji ovdje borave i lokacijama na kojima borave. Vidimo da se radi o jako 

brojnoj populaciji s puno djece. Ovaj Akcijski plan je prvi dokument i početak rješavanja problema. 

Danas je zadnja sjednica Gradskog vijeća i vjerujem da će nova postava, od gradonačelnika do 

suradnika, znati nastaviti tu temu i da će u dogledno vrijeme možda i riješiti ovaj problem. 

 Marijan Pleše: Godinama se pokušava riješiti taj problem. Svojevremeno smo, ako nisu slali 

djecu u školu što je zakonska obveza, rekli da ćemo im obustaviti socijalnu pomoć. Ali ne! Socijalnu 

priču vodi jedno ministarstvo a onu vezanu uz školu drugo ministarstvo. Zar oni ne koordiniraju? Uvijek 

je završavalo na onoj „brigo moja prijeđi na drugoga“. 

 Gradonačelnik: Drago mi je da se slažemo oko platforme i oko potrebe da treba konačno početi 

rješavati taj problem. Nema smisla govoriti o prošlosti, vraćati se u prošlost. Suočeni smo sa sadašnjim 

problemom. Romi, bez obzira na njihov predznak hrvatski ili romski kao rodne pripadnosti, su skupina 

ljudi koji žive na prostoru gdje nisu došli jučer, u vrlo teškim uvjetima i vjerojatno će biti vrlo teško i 

trebat će puno truda i upornosti da se neke stvari promijene. O tome je razgovaralo Povjerenstvo za 

sprečavanje kriminaliteta koje sam imao potrebu imenovati kao operativno povjerenstvo koje se bavi 

samo problematikom Roma. Koraci i pomaci koji su učinjeni su potvrda da se neke stvari žele mijenjati 

ali jednako tako kao što je i rečeno, ako se ne uključe sve nadležne institucije iz sustava teško da ćemo 

išta moći napraviti. Gospodin Gašparac govori o demokraciji – oni itekako tumače demokraciju samo u 

pogledu prava, a što je s obavezama? Visoko razvijeni demokratski sustavi itekako poznaju i obveze a 

ne samo prava, a demokracija podrazumijeva i poštivanje tuđih obveza. Apsolutno se slažem s 

gospodinom Topićem. Akcijski plan i njihova kriminalna ili prekršajna kaznena ponašanja su nešto što 

nije stvar Akcijskog plana. Itekako treba o tome povest računa i u ovom smislu kao što je rekao gospodin 

Klobučar. Neki ljudi su mi osobno došli u ured i sami rekli da su bili žrtve ili su na njima pokušali 

kaznena djela ili na njihovoj imovini. Imao sam potrebu pisano se obratiti Policiji i socijalnoj službi gdje 

sam apostrofirao da, ukoliko se maloljetnici koriste kao sredstvo počinjenja kaznenog djela, a najčešće 

ih oni koriste i kao sredstvo svog preživljavanja i financiranja a ne radi nekih svetijih ciljeva kao što 

mnogo roditelji rađaju djecu, sustavno treba povesti računa pa i najdrastičnijim mjerama kao treba. Kad 

se izuzme jedno ili dva djeteta iz obitelji, pa izostane prihod po toj osnovi i oni će reagirat i drugačije se 

ponašati ali moramo na to biti spremni. Ne može nitko zanemarivati činjenicu da se tamo otuđuje. Bilo 

mi je drago da je gospodin Jurić na zboru građana u Brodu na Kupi rekao da će oni sami pronaći krivca, 

kaznit ga, vratit hrastova vrata koja su otuđena jednom vikendašu jer neće dozvoliti da ih šačica ili 

manjina sramoti. Ima tamo ljudi koji zavrjeđuju poštovanje. Jednako tako moramo reći da ćemo reagirati 

na sva ponašanja koja nisu dopustiva kako vama, meni, bilo kome bez obzira na nacionalnu, spolnu ili 

bilo koju drugu pripadnost. Oni nisu ugroženi time ako su materijalno ugroženi pa da im je dozvoljeno 

raditi što god hoće – neće i na to moramo biti spremni, ali put je vrlo trnovit, dug i treba imati puno 

strpljenja i upornosti i uključivati sve. Neće biti moguće u kratkom roku to promijeniti. Da li je dobar 

model onaj koji se desio u Kočevju, u Europskoj uniji gdje su ih getoizirali i gdje imaju satnicu od-do 

odlaska u mjesto i povratka inače imaju problemi. Ne znam, ne bih u to ulazio. Ako je to rješenje 

pribjegnimo standardima koji vrijede i u onoj zajednici kojoj smo i mi pripadnici. Svakako treba nešto 

učiniti. Tko, kada, za mjesec, dva… pet ništa nećemo napraviti ako stanemo. Problem je dug i prisutan 

ali nema smisla vraćati se u prošlost, moramo rješavati budućnost. 

 Nada Glad: Nema smisla da ne prihvatimo Akcijski plan i da ovo što gradonačelnik kaže da se 

ide korak dalje od toga da onaj tko bude ovdje sjedio da isplanira akcije i aktivnosti i svakako ne bez 

podrške države jer to je državni problem nije samo naš. 

 Gradsko vijeće je, nakon provedene rasprave, jednoglasno donijelo ODLUKU o donošenju 

Akcijskog plana Grada Delnica za provedbu Nacionalne strategije za uključivanje Roma za 2017. 

– 2020. godinu. 

 



Točka 8. 

Gordana Piskač navodi da se radi o tzv. divljim deponijima i po Zakonu o otpadu dužni smo 

donijeti izvješće o poduzetim mjerama u prošloj godini i plan koji namjeravamo poduzeti u ovoj godini. 

Date su sve lokacije koje smo uspjeli evidentirati. 

Ivan Topić: Gledamo ovu točku i vidimo da se, po lokacijama divljih deponija, nastavlja na 

prethodnu. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o provedbi posebnih mjera sprječavanja 

odbacivanja otpada te izvješće o poduzetim mjerama u 2016. godini. 

 

     Točka 9. 

 Gordana Piskač: Na zahtjev Komunalnog poduzeća Komunalac koji ima namjeru krenuti s 

izradom projektne dokumentacije i rekonstrukcije i dogradnje svog poslovnog objekta, a ne može dok 

se ne izmjeni ovaj Plan, gradonačelnik je ocijenio da je to vrijedno izmjena Plana. Radi se o ciljanoj 

izmjeni, a Komunalac planira investiciju financirati iz Švicarskog fonda. 

 Gradonačelnik: Jedna njihova zgrada je u poslovnoj zoni a druga je u mješovitoj i ne mogu 

dobiti potporu ako je takva kategorizacija. Dakle, kako bismo im pomogli u tom pothvatu moramo 

ciljano izmijeniti Plan.  

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU o izradi III. izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja građevinskog područja naselja Delnice, poslovne zone K-1-1- i K-

2-2. 

Točka 10. 

Gradonačelnik navodi da se radi o cesti Sović Laz, pristupnoj cesti koja je Komunalcu važna za 

rješavanje imovinsko pravnih odnosa i koja mora biti upisana kao nerazvrstana cesta. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU o 6. izmjenama i dopunama 

Odluke o nerazvrstanim cestama. 

 

Točke 11 - 19. 

Lidija Žagar, predsjednica Komisije za priznanja: Komisija za dodjelu priznanja radila je na 

temelju Odluke o priznanjima Grada Delnica i Gradskom vijeću predlaže da dodijeli: Nagradu za 

životno djelo gospođi Ljubici Vujnović za svekoliki doprinos zdravstvu i socijalnoj skrbi i razvoju 

humanizacije življenja u Gradu Delnicama. Za godišnje nagrade za 2017. godinu Komisija ne predlaže 

nikoga s obzirom da predloženi kandidati nisu zadovoljili odredbe Odluke. Za povelju Grada Delnica 

predlažu se: Udruga Antifašističkih boraca i antifašista za 70 godina aktivnog rada i postojanja, 

Autoklub Delnice za 60 godina aktivnog rada i postojanja, Franjo Crnković za 10 godišnje kontinuirano 

praćenje meteoroloških promjena u Gradu, Slavko Pristušek za 20 godina kontinuiranog rada u KUD 

Delnice, Mirjana Petrač za 30 godina aktivnog članstva u mješovitom pjevačkom zboru KUD Delnice, 

Boris Crnković za 20 godina aktivnog članstva u mješovitom pjevačkom zboru KUD-a Delnice, 

Folklorna sekcija s voditeljicom Danijelom Štimac na čelu za 10 godina promoviranja tradicije u pjesmi 

i plesu, Sanda Bolf za 30 godina aktivnog članstva u mješovitom pjevačkom zboru KUD-a Delnice. 

Obzirom na sve Komisija predlaže gradonačelniku da dodijeli zahvalnice gospođi Vesni Pajnić za 

turističku i svekoliku promociju kupske doline i Grada Delnica i gospodinu Davoru Grguriću za 15 

godišnji novinarski rad na očuvanju delničkog govora i kulturne baštine. Ovo dvoje ljudi bilo je 

predloženo za godišnju nagradu, ali ne udovoljavaju kriteriju članka 10. Odluke te Komisija predlaže da 

im se dodijeli zahvalnica gradonačelnika. Komisija također predlaže, na prijedlog predsjednice 

Gradskog vijeća, da se zahvalnica dodijeli i gospodinu Vilimu Smiljaniću za trud uložen pri upravljanju 

sredstvima iz donacije pokojne Janet Majnarich. 

Davorin Klobučar: Prvi puta se događa da na Svečanoj sjednici neće biti uručene Godišnje 

nagrade iako su došle dvije nominacije. Povjerenstvo nije uočilo kvalitetu gospodina Grgurića i gospođe 

Pajnić koja je po drugi puta nominirana za godišnju nagradu. Pregledavajući materijale čime su se bavili 

svih tih godina krivo mi je da se nije prepoznala kvaliteta tih ljudi koji godinama doprinose i doprinosili 

su svekolikom našem kraju i da se i njih ovaj puta nije nagradilo godišnjom nagradom nego 



zahvalnicom. Mislim da to ide na savjest Povjerenstvu. Osobno moje mišljenje je da im je trebalo dati 

nagradu jer postoje rezultati koji su u obrazloženju ponuđeni. 

Lidija Žagar: Godišnja nagrada se dodjeljuje kao javno priznanje koje se može dodijeliti fizičkoj 

osobi ili grupi fizičkih osoba, udruzi, ustanovi, trgovačkom društvu i drugoj pravnoj osobi za dostignuća 

i doprinose u domeni gospodarskog i društvenog života Grada Delnica, kao i za ostala posebno vrijedna 

društvena dostignuća ostvarena tijekom posljednje dvije godine koje prethode godini u kojoj se nagrada 

dodjeljuje. A kakvo obrazloženje nije dato. Uostalom radi se o gospođi koja je obavljala, kako piše u 

obrazloženju, svoj posao u pošti i otišla u mirovinu. Što se tiče gospodina Grgurića on je 2013. godine 

za tu istu emisiju „Radio žerjavka“ već dobio Godišnju nagradu Grada Delnica i nije mogao dobiti opet. 

Davorin Klobučar: Za gospođu se moglo iščitati da je taj rad bio godinama prisutan, ne samo 

zadnjih godina. Neka ide na vašu savjest da prvi Grad ne dodjeljuje godišnju nagradu. 

Lidija Žagar navodi, a vijećnik Pleše ju podržava da trebala raditi po važećoj odluci. 

Nakon obrazloženja prišlo se glasovanju. 

- Gradsko vijeće jednoglasno donosi ODLUKU o dodjeli Nagrade za životno djelo u 2017. 

godini gospođi Ljubici Vujnović. 

- Gradsko vijeće s 12 glasova ZA i 1 glasom PROTIV donosi ODLUKU o dodjeli Povelje 

Grada Delnica za 2017. godinu Udruzi antifašističkih boraca i antifašista. 

- Gradsko vijeće jednoglasno donosi ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2017. 

godinu Auto-klubu Delnice. 

- Gradsko vijeće jednoglasno donosi ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2017. 

godinu gospođi Sandi Bolf. 

- Gradsko vijeće jednoglasno donosi ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2017. 

godinu gospođi Mirjani Petrač. 

- Gradsko vijeće jednoglasno donosi ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2017. 

godinu gospodinu Slavku Pristušeku. 

- Gradsko vijeće jednoglasno donosi ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2017. 

godinu gospodinu Borisu Crnkoviću. 

- Gradsko vijeće jednoglasno donosi ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2017. 

godinu Folklornoj sekciji KUD-a Delnice na čelu s voditeljicom Danijelom Štimac. 

- Gradsko vijeće jednoglasno donosi ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2017. 

godinu gospodinu Franji Crnkoviću. 

Točka 20. 

Nada Glad: Radi se o točki o kojoj je prethodno govorio gospodin Gašparac, danas imamo 

prijedlog imenovanja Povjerenstva u sastavu: Gašparac, Glad i Zorko Majnarić te dodatno budući 

gradonačelnik  njegova zamjenica. Ukupno Povjerenstvo ima 5 članova. 

Ivan Topić: Nisam zadovoljan prijedlog jer smatram da je netko mlađi također trebao biti 

uključen u priču jer govorimo o donaciji žene koja je to namijenila kao zakladu u jednom dijelu i za 

mlade. No iako su nam puna usta mladih nitko ih nije niti pitao ni uvrstio a imamo udruge mladih, savjet 

mladih, zašto nismo dali barem jednom mladom čovjeku da bude unutra jer izuzev Katarine koja je 

mlađa od 50 godina svi su drugi puno stariji. 

Gradonačelnik: Apsolutno se slažem i ne bih želio da nastane prijepor oko ovoga. Moramo 

raščistiti jednu formalnu stvar. Uvjet izvršitelja oporuke g. Smiljanića i Duševića jest Povjerenstvo u 

sastavu: Nada Glad, gospodin Gašparac i gospodin Majnarić – to su njihovi kandidati i o tome nemamo 

što raspravljati. Možemo razgovarati o gradonačelniku i zamjenici koji su predstavnici Vijeća. 

Ivan Topić: S gospodinom Smiljanićem nisam imao priliku o tome govoriti ali mislim da je to 

trebalo šire raspraviti, drugačije prezentirat, na kraju krajeva da se razgovaralo sa njim da uključi nekog 

mlađeg mislim da ne bi imao ništa protiv. 

Nada Glad: On je čak inzistirao u preksinoćnjem e-mailu na još jednom starijem gospodinu, 

čovjek ima oko 80 godina. To su formalnosti a sigurno mi nećemo zastraniti u nečemu. 



Gradonačelnik: Što god mi predložili vjerujem da će oni uvažavati i sigurno se nitko neće igrati 

s tim stvarima ali zadnja je njihova. Ako oni ne amenuju i ne kažu da može mi možemo predložiti što 

god hoćemo, oni to neće potvrditi. 

Marijan Pleše: Bilo bi najbolje da sami kažu koga hoće i što hoće. 

Nada Glad: Inzistirali su na tome da odluku donese Gradsko vijeće.  

Mladen Mauhar: Treba vratiti vrijeme i reći da je ta ista gospođa Majnarich izjavila, prije nego 

što je umrla, da ne može vjerovati da su njezini preci iz takve zabiti. Iz kojeg razloga? Jer je deset godina 

novac kojeg je donirala gradu za izgradnju doma za stare i nemoćne osobe bio pohranjen na štednoj 

knjižici i kao takav nije služio ničemu, dok nije HDZ koja je participirala u vlasti, pokrenula niz 

aktivnosti vezanih uz to da se konačno počne s gradnjom doma. Koliko smo peripetija imali s tadašnjim 

voditeljem Doma za starije osobe Turnić g. Nuićem, koliko smo puta bili u Ministarstvu zdravstva, 

koliko je posla  odradila privremena ravnateljica Marina Majnarić! Nitko nije shvatio da bi netko od tih 

ljudi koji su sve pokrenuli i bez kojih bi novac još danas stajao na računu Doma „Turnić“ trebao biti 

uključen u ovu priču. Sada znamo da je novac neutrošen ali je Dom za stare i nemoćne napravljen i 

vjerujem da će se završiti i da će se i ta sredstva na kraju potrošiti. Treba reći i to da je gospođa Majnarich 

u to vrijeme odlučila ne dati više niti dolara u Delnice ali kada je vidjela da se Dom počeo graditi i da 

će biti nešto od svega toga pristala je da i ostali dio svoje ušteđevine i dalje bude u toj fondaciji da 

pomogne gradu. 

Gradonačelnik: Radi vjerodostojnosti treba reći da novac nije bio na štednoj knjižici nego na 

žiro računu Doma „Turnić“. Hvala na vašem doprinosu ali nekorektno je izostaviti doprinos PGS koji 

je također bio na vlasti. Dijelim Vaše mišljenje i želim da se dom dovrši. Prema tome činjenica jest da 

su sredstva pokušavana biti manipulirana, da su umanjivana nenamjenskim trošenjem od strane Doma 

„Turnić“. Vašom zaslugom sredstva su prebačena na žiro račun Erste banke, tu se nalaze i nitko ih nije 

taknuo, povećavaju se na žalost za pripadajuću kamatu koliko banka daje na oročenje. Niste samo Vi 

nego i neki drugi imaju zasluge. 

Mladen Mauhar: Mi smo vodili i odrađivali taj projekat. Danas vjerojatno ne bi bilo niti staze u 

parku, knjižnice da kasnije nije doniran i ostali dio sredstava. 

Nada Glad: Pri donošenju smo Odluke o imenovanju Povjerenstva. S obzirom na svu raspravu 

i nekakve nove prijedloge pred tim smo da donesemo odluku. Gospodin Smiljanić dolazi u 5. mjesecu i 

nada se da će Povjerenstvo biti formirano da on može nastaviti razgovarate i planirati kako dalje sa 

sredstvima. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je s 12 glasova za i 1 glasom protiv donijelo ODLUKU o 

imenovanju Povjerenstva za predlaganje praćenje realizacije i nadzor nad provedbom projekata 

koji će se financirati iz donacije pok. Janet Majnarich. Članovi Povjerenstva su: Nada Glad, Josip 

Gašparac, Zorko Majnarić, gradonačelnik i njegova zamjenica. 

 

Točka 21. 

Gradonačelnik: Novi Zakon o javnoj nabavi je utvrdio vrijednosti koje se moraju definirati 

posebnim aktom bagatelne nabave. To je napravljeno i predlaže se Vijeću da donese takav akt. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo PRAVILNIK o provedbi postupka 

jednostavne nabave. 

 

Točka 22. 

Iva Žagar: Radi se o nabavci osobnog vozila Dacia Sandero za potrebe KTD „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o. Naime, Uprava ne posjeduje niti jedno vozilo a komunalno društvo održava cijelo područje Grada 

Delnica što je teško bez da se prethodno obiđe teren i da se vrši kontrola izvršenih radova. Vozilo bi se 

nabavilo preko financijskog leasinga u trajanju od 60 mjeseci, cijena vozila je 68.000 kuna a s leasingom 

je to 81.000 kuna.  

Gradonačelnik: Nije upitna njihova tehničko tehnološka opremljenost što je bitan preduvjet za 

kvalitetno obavljanje poslova. Vrlo je širok teritorij djelovanja i nadzor je jedan vrlo važan segment 

efikasnosti i učinkovitosti i oni bez vozila ne mogu više funkcionirati. Težište je u početku stavljeno na 



tehničku operativnu opremljenost, sad je ona koliko-toliko zadovoljena ali ovaj nadzorni operativni dio 

je jednako tako važan. Smatram da vozilo nije skupo, nije nešto što će upadati u oči ali oni bez toga 

jednostavno ne mogu raditi.  

 Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo ODLUKU o davanju suglasnosti KTD 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o. za zaduživanje radi nabave osobnog vozila. 

 

Dnevni red je razmotren.  

Predsjednica Gradskog vijeća Nada Glad obratila se vijećnicima: Drage vijećnice i dragi 

vijećnici stigli smo do kraja ne samo sjednice nego i našeg mandata. Hvala vam na suradnji. Ispričavam 

se svima koje sam tijekom ove 4 godine možda povrijedila, možda rekla nekakvu suvišnu riječ s ove 

stolice. Nije mi bila nikada zadnja namjera da budem nečovjek jer to u životu nisam nikad bila. Oprostite 

ako sam nekog povrijedila. Svima puno zdravlja, puno sreće i onima koji nastavljaju također puno sreće. 

Gradonačelnik: Pridružujem se riječima predsjednice. U žaru borbe izgovoreno je katkada nešto 

što čovjek doista nije tako mislio. Vjerujem da svi želimo ovom Gradu najbolje pa neka to ostane u ovoj 

prostoriji s nadom da će sljedeći saziv učiniti jedan iskorak više. Mnogi su rekli da je na ovom Vijeću 

bilo ugodno raditi i biti za razliku od onog prethodnog saziva. 

 

 

 

 Sjednica je završila u 17,50 sati. 

 

 

 Zapisnik napisala       Predsjednica 

 Klaudija Kumpar       Nada Glad 

 

 

 

 


